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Bc. Gedeon: 

Tretie, čo sa týka cintorína, je kosenie. Prichádza veľa sťažností od občanov, keď sa kosí 

cintorín, sú znečistené hroby, potom sa to dosť ťažko čistí, sem-tam tam dochádza aj 

k poškodeniu počas kosenia. Predtým sa tam používala tá ochranná plachta, teraz, či sa tam 

používa, neviem, to mi len bolo povedané. 

 

Mgr. Sosna: 

Čo sa týka kosenia, samozrejme tento rok bolo kosenie vykonávané niekoľkokrát viac, ako 

v roku minulom kvôli poveternostným vplyvom, bolo  daždivo, teplo. Po každom kosení 

dochádza aj k čiastočnej očiste tých hrobov. Samozrejme nie je možné ten hrob očistiť až tak, 

že tam nebude ani jedno  steblo trávy, atď., ale neostanú tam určite nejaké hrubé nečistoty, 

pretože chodia ženy po každom kosení, opakujem, sa hroby čistia, samozrejme ich 

neumývajú. Môže sa stať, že áno, je tam nejaké steblo trávy, atď. 

Čo sa týka poškodenia hrobov, tento rok sme riešili iba jedno poškodenie tabule. K žiadnemu 

masívnemu poškodeniu tam nedochádza, to sa poriešilo cestou poisťovne. Toľko asi 

k hrobom, neviem, či som zabudol niečo. 

 

 

 

 

 

 

 

 


